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 OR-RM.0002.9.5.2020 
Protokół Nr XXIX/20 

z obrad XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 09 września 2020 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

  

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Piotr Kazimierski   - II Z-ca Burmistrza Koronowa 

Pani Alicja Tymek     - Skarbnik Gminy 

Pan Rafał Bułka    - Radca Prawny UM w Koronowie 

 

Ponadto w sesji udział wzięli kierownicy i pracownicy Urzędu Miejskiego w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie.      

Obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński. Poinformował zebranych, że  obrady sesji 

Rady Miejskiej w  Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne są w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad poinformował również, że sesję zwołano na wniosek Burmistrza 

Koronowa z dnia 07 września 2020 roku. 

 

Wniosek stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński stwierdził 

prawomocność obrad XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni : Patryk Bociek, Katarzyna Karwat, Sławomira Polewana, Maciej 

Szlagowski, Katarzyna Szulta – Romaniuk, Mariusz Weleziński.  
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Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Następnie przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński przywitał uczestników sesji, tj: 

 Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie, 

 Pana Patryka Mikołajewskiego Burmistrza Koronowa wraz z kadrą kierowniczą 

i pracownikami urzędu, 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu trzeciego  

porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Jednogłośnie. W związku z tym nie 

będziemy odczytywać ani projektu uchwały, ani złączników, a o wprowadzenie proszę Panią 

skarbnik Alicję Tymek. 

 
Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Otwieram dyskusję.  Kto z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Brak głosów w dyskusji. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Nie widzę. Zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania jawnego, imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 14 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 1 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/245/20 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu czwartego 

porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – W związku z tym nie będziemy 

odczytywać projektu uchwały, ani złączników, a o wprowadzenie proszę Panią skarbnik 

Alicję Tymek. 

 
Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek  przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? 

Radna Pani Ewa Szymańska – Pani skarbnik chciałam zapytać o zmniejszenie w dziale 600 

Transport i łączność, drogi publiczne o kwotę 36.401,00 zł na zakup instalacji tej fontanny. 

Chciałam tylko zapytać czy te nasze drogi gminne są już, aż na tyle tak dobrze przejezdne, żeby 

taką, aż wielką kwotę przenosić tutaj na zakup instalacji? Czy ona pod koniec roku na zakup i 

montaż tej fontanny, czy jest to akurat przy tej końcówce roku tak, aż bardzo potrzebne? Wydaje 

mi się, że patrząc na drogi w moim sołectwie. A często bywam ma nich, to nawet przeznaczając 
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pieniądze w funduszu sołeckiego, to wiele do życzenia zostawiają te drogi. Jeśli chodzi o samą 

naprawę. 

To jest  jedno pytanie, a mogę zaraz drugie? I też dotyczące projektu przebudowy budynku 

komunalnego w Wiskitnie 44, to jest rozumiem była szkoła. Chciałabym się też dowiedzieć na 

czym będzie polegała ta przebudowa, tego budynku? 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – Panie przewodniczący ja tylko odpowiem na część Pani 

pytań. Bo ja myślę, że Panowie burmistrzowie. Do nich pytanie jest kierowane. Natomiast to na 

co pani zwróciła uwagę. Zmniejszenie limitu wydatków na drogi, mówimy o rozdziale 616, to jest 

zabieg księgowy. Ponieważ dotacja, którą otrzymujemy jako zwrot wydatków, które ponieśliśmy 

w 2019 roku. Mówię o funduszu sołeckim. Czytałam, że ta kwota odpowiada temu, co 

dostaliśmy. Ale to są refundacje, czyli otrzymaliśmy kwotę, którą w zeszłym roku wydaliśmy. W 

związku z tym, to są nasze oszczędności. Czyli przyjęliśmy i zdjęliśmy. Więc niczego proszę 

zwrócić uwagę są i wzrosty i rozchody  o tę samą kwotę. Czyli zabieg czysto techniczny. W 

pozostałym temacie, czy to jest zasadne, czy niezasadne? Chodzi o projekty, myślę, że Pan 

burmistrz odpowie. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Więc tak, jeśli chodzi tutaj o zabieg 

finansowy, to Pani skarbnik uregulowała. Jeśli chodzi o drogi gminne, też znamy ich stan, też 

sukcesywnie go poprawiamy. Jeśli chodzi o fontannę na ul. Paderewskiego została 

zdewastowana przez nieznanego sprawcę. I tak jak drogi gminne się niszczą, tak i niszczą się 

fontanny. Uważam, że mieszkańcom Koronowa również należy się, żeby tej jesieni zrobić 

fontannę na przyszły rok. To nie są wielkie pieniądze, jeśli patrząc na inne tego typu urządzenia. 

Ale została zniszczona. Leży tam szkielet. Wygląda to bardzo nieestetycznie. Jest to jakby nie 

patrzeć jedna z wizytówek naszego miasta i chcielibyśmy ja po prostu naprawić. Jeśli chodzi o 

budynek w Wiskitnie, to jest on przeznaczony na mieszkania. Będą tam robione po prostu 

mieszkania. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Jeżeli można ja tylko w jednym temacie odnośnie 

przebudowy pomieszczeń budynku urzędu miejskiego. Cos więcej, kilka słów na temat, co ma 

być zrobione?  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Jest to dostosowanie pomieszczeń urzędu 

miejskiego do, właściwie sanepidowskich zaleceń. A tak naprawdę remont pomieszczeń na 

dole: biura rady, biura Pani przewodniczącej, małego nowego biura, które myślę, że Państwa 

zaskoczy w jakim będzie umiejscowione miejscu. Po prostu szukamy pomieszczeń, żeby nasi 

pracownicy w odpowiednich odległościach mogli przebywać. To jest tylko to. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński –  Czy w dyskusji ktoś jeszcze chce zabrać 

głos? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 14 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 14 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/246/20 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na 

rok 2020. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia regula-

minu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu piątego po-

rządku obrad sesji, do rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwa-

lenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu 

uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – W związku z tym nie będziemy 

odczytywać ani projektu uchwały, ani złączników, a o wprowadzenie proszę Kierownika 

Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

Panie kierownik Agnieszka Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję, 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 15 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/247/20 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czy-

stości i porządku na terenie Gminy Koronowo. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego spo-

sobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  od 

właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu szóstego po-

rządku obrad sesji, do rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szcze-

gółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunal-

nych  od właścicieli nieruchomości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uisz-

czoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu 

uchwały wraz uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 15 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – W związku z tym nie będziemy 

odczytywać ani projektu uchwały, a o wprowadzenie proszę Kierownika Wydziału 

Gospodarki Gruntami I Gospodarki Komunalnej Panią Agnieszkę Szwesta. 

Panie kierownik Agnieszka Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji. 
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Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Z takim pytaniem – Jaki jest koszt utylizacji 1 tony 

odpadów zmieszanych na bramie z podziałem też również na wszystkie inne frakcje? 

Panie kierownik Agnieszka Szwesta – 240,00 zł na bramie. Jeżeli chodzi o pozostałe frakcje 

musielibyśmy przygotować takie zestawienie. Dokładnie. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby 

zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, w związku z tym zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego. 

Przeprowadzono głosowanie. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 15 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr 

XXIX/248/20 zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świad-

czenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych  od właścicieli nierucho-

mości  i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nie-

ruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

7. Zamknięcie obrad XXIX nadzwyczajnej sesji. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - W związku z wyczerpaniem porządku 

obrad sesji zamykam obrady XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Sesja trwała od godziny 14.00 do godziny 14.31. 

 

Koronowo, 10 września 2020 r. 

       Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

/-/ Bogusław Guziński 

Protokołowała 

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady     


